
 

 

 

Spentrup Vandværk  
Bestyrelsesmøde tirsdag den 13. august 2024 
Placering:  Vandværket  
Dato: 13. august 2024 
Deltagere:  Aksel, Jan, Jan, Jørn, Peder og Lars  
Klokkeslæt:  19.30 

Punkter på dagsorden 
 

I. Referat fra sidste møde (Har vi husket det vi aftalte.) 

II. Gennemgang af tilbagemelding fra Silhorko 
(Filterskyllevand.)  

III. Projekt ”Ny vandledning på Haldvej.” 

IV. Gennemgang af rapport ”Energioptimering fra Grundfos”  

V. Tilbud fra Kamstrup 1200 målere (Mod Brdr. Dahl.) 

VI. Div. orientering. 

VII. Øjeblikkelig økonomi ved Aksel. 

VIII. Evt. 

 

Handlingspunkter Ejere Deadline Status 

Indkøb af nye 
målere 

Best. 2024 Det skal besluttes hvornår nye målere skal 
bestilles hos Kamstrup. 

Skift af jernledning 
på Haldvej 

Peder 2025-
2026 

Peder påbegynder udskiftningen i samarbejde 
med Martin. 

Samarbejde med 
Verdo m.fl. 

Lars Efterår 
2024 

Drøftelser om eventuelt fremtidigt samarbejde 
fortsættes med både Verdo og øvrige 
vandværker. Lars kontakter nabovandværker. 

Vandplanudvalget Best. Ultimo 
2024 

Inden udgangen af 2024 skal det besluttes, om 
vi skal udtræde af VPU. 

 

 
Referat 

I. Referat fra sidste møde godkendt 



 
II. Det er ikke på nuværende tidspunkt rentabelt at etablere en 

bundfældningstank. Hvis grænseværdierne for arsen bliver sænket, 
vil det sandsynligvis stille større krav til vores rensning af råvand. Hvis 
det bliver aktuelt, kan projektet genovervejes. 

III. Peder og Martin står for projekt udskiftning af vandledning på 
Haldvej - forventeligt fra den gamle smedje til Bindeledet. 
Ledning til ny udstykning på den nordlige side af Haldvej skal tænkes 
ind i projektet. 

IV. Grundfos har ikke fundet områder, hvor der kan foretages væsentlig 
energioptimering. 

V. Med henblik på at indhente andre vandværkers erfaringer med 
Kamstrups nye målere, kontakter Lars Kamstrup for at få oplyst 
nærliggende vandværker, som anvender målerne. Tidspunkt for 
bestilling af nye målere tages op på et kommende bestyrelsesmøde. 

VI. X Automation oplyser, at advarsel for overløb på iltningstårne skal 
renses. 
Jørn A installerer transientbeskyttelse (beskyttelse mod lynnedslag). 
Peder har bestilt ny pumpe til brønd 3 (den østligste brønd), som ikke 
yder tilfredsstillende. 
Vi ønsker stadig at undersøge mulighederne for samarbejde med 
Verdo og andre nabovandværker. Lars inviterer til møde med 
nabovandværker 2. oktober 19.00. 

VII. Ingen problemer med betalinger og opkrævninger. Opkrævninger 
for 3. kvartal er netop udsendt. 

VIII. Arsenindholdet er på 5,2 ved den seneste prøve. Grænseværdien er 
5,0. 
 


